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Dobrý den, mÅ¯j manÅ¾el má dceru z pÅ™edchozího vztahu. Nebyli svoji, proto ani nebyla soudem stanovena vý&scaron;e
výÅ¾ivného. ManÅ¾el platí na dcerku uÅ¾ sedmým rokem 2000 mÄ›síÄ•nÄ›, ov&scaron;em jeho bývalá to po nÄ›m chce vÅ¾dy  jen v
hotovosti a na ruku. 
  

 

 

 

      Prý jinak mu dceru nedá (chce to tak kvÅ¯li sociálním dávkám) . JenÅ¾e - on tímpádem nemá Å¾ádný doklad, ale peníze jí
tak radÄ›ji dává, protoÅ¾e by jinak dceru nevidÄ›l.       Také bychom se chtÄ›li zeptat na dal&scaron;í vÄ›ci: kdyby se po tÄ›ch
sedmi letech rozhodla ho dát k soudu z dÅ¯vodÅ¯ neplacení výÅ¾ivného, mÅ¯Å¾e to po nÄ›m soud chtít zpÄ›tnÄ›? (ProtoÅ¾e on pÅ™eci
nedokáÅ¾e, Å¾e jí výÅ¾ivné na dcerku platil, ale zase snad soud neuvÄ›Å™í jí , Å¾e by si na to teprve po sedmi letech najednou 
vzpomnÄ›la).       Víte, ona je ze svÄ›tské rodiny, a proto je tÄ›Å¾ké se s nimi  domluvit. 

 DÄ›kujeme Vám oba moc za odpovÄ›Ä•,LEONA

 O D P O V Äš ÄŽ : 

 

 

Milá Leono, 

       tvÅ¯j manÅ¾el i ty jste pendrek informovaní :-))). Ano, má&scaron; pravdu, Å¾e je chyba, kdyÅ¾ on nemá  Å¾ádný doklad o
placení. Také je pravda, Å¾e ona mÅ¯Å¾e kdykoliv poÅ¾ádat o zvý&scaron;ení výÅ¾ivného zpÄ›tnÄ› (aÅ¾ o tÅ™i roky).       ManÅ¾el  by si proto
mÄ›l radÄ›ji  v nejbliÅ¾&scaron;í dobÄ› nechat soudnÄ› stanovit vý&scaron;i výÅ¾ivného (nejspí&scaron; to nezvednou, na tak malé
dítÄ› platí celkem dost) a hlavnÄ› nechat urÄ•it  styk s dítÄ›tem (nebojte - matka nemÅ¯Å¾e dítÄ› odmítat vydat otci, neboÅ¥ je zde
právo otce na své dítÄ› a zároveÅˆ také právo dítÄ›te na oba rodiÄ•e).       "V pÅ™ípadÄ›, Å¾e se rodiÄ•, kterému bylo dítÄ› svÄ›Å™ené do
péÄ•e, není schopen s druhým rodiÄ•em na styku domluvit, pÅ™íp. kontaktu druhým rodiÄ•e s dítÄ›tem brání, lze zahájit u soudu v
místÄ› obvyklého bydli&scaron;tÄ› dítÄ›te Å™ízení o úpravu styku. Å˜ízení je osvobozeno od soudních poplatkÅ¯."         Napi&scaron;te
proto nÄ›co v tomto smyslu (to je jen návrh! Upravte si to podle svých pÅ™ání a moÅ¾ností!):  

      (návrh formuláÅ™e) Okresnímu soudu v ......  VÄ›c:  PéÄ•e o nezl. ......... nar. .........   Matka: ........., bytem: ........... Otec:
............ bytem: ...........    Návrh otce na úpravu styku s nezl. ........... nar.: ......................  I. Od ............ kdy jsem se
roze&scaron;el s matkou mého syna (dcery), mi ona znemoÅ¾Åˆuje se s ním stýkat. PodmiÅˆuje to napÅ™. vyplácením výÅ¾ivného
jen do jejích rukou (a bez potvrzení) a dal&scaron;ími vÄ›cmi...  (atd. atd.).  II. Se synem (dcerou) si dobÅ™e rozumíme a na
náv&scaron;tÄ›vy u mých rodiÄ•Å¯ se vÅ¾dycky tÄ›&scaron;il. NechtÄ›l bych, aby se ná&scaron; vztah zmÄ›nil, a mám zájem i
nadále se podílet na jeho výchovÄ›.   III. Navrhuji proto,  aby styk byl upraven soudem a aby byl vydán tento  

 rozsudek:    Otec je oprávnÄ›n stýkat se s nezletilým ......... kaÅ¾dou sobotu a nedÄ›li v lichém týdnu v roce od 9 hod. v sobotu do
18 hod. následné nedÄ›le a 1 týden o letních &scaron;kolních prázdninách od 9 hod. v sobotu do 18 hod. v nedÄ›li za týden
s tím, Å¾e otec oznámí matce termín tohoto styku do 30. dubna kaÅ¾dého roku. Otec nezletilého pÅ™evezme a odevzdá v 
místÄ› bydli&scaron;tÄ› matky.   V ......... dne ..........Podpis:...................          Kdyby nÄ›co, tak se je&scaron;tÄ› ozvi, ano?d@niela  
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